

## Amendment #1 to

Procurement of medicines for treatment of children with Hemophilia A or B or Willebrand disease, medicines for emergency medical care in case of bleeding and medicines for patients with arterial hypertension for the National Public Health Programme to the Ministry of Health (MoH) in Ukraine

Reference: **ITB 109-2018-UNDP-UKR**

To the ITB document were made the following amendments:

Dear Bidder,

Please be aware on the following amendment to the **ITB 109-2018-UNDP-UKR** document regarding:

1. The required quantity of goods for the lot #13 was decreased. Annexes 4 and 5 are replaced by new versions, please refer to file "Annex 4 and 5 to ITB 109-2018\_eng\_ver 2". Required quantity of goods for the lot #13 is the following:

| #                                                                | INN        | Pharmaceutical Presentation     | Dosage | Unit of measurement | QTY     |
|------------------------------------------------------------------|------------|---------------------------------|--------|---------------------|---------|
| Procurement of medicines for patients with arterial hypertension |            |                                 |        |                     |         |
| 13                                                               | Sildenafil | tablets for oral administration | 20 mg  | tablet              | 141 400 |

## ИЗМЕНЕНИЯ к документу №1

Закупка медикаментов для лечения детей, больных Гемофилией А или Б или болезнью Виллебранда, медикаментов для экстренной медицинской помощи при кровотечениях и медикаментов для пациентов, которые страдают артериальной гипертензией для Национальной программы общественного здравоохранения Министерства здравоохранения (МЗ) в Украине

ССЫЛКА: ПУТ **109-2018-UNDP-UKR**

Уважаемый участник,

Обратите внимание, что к документу ITB **109-2018-UNDP-UKR** были сделаны следующие изменения:

1. Требуемое количество медикаментов по лоту № 13 было уменьшено. Приложения № 4 и 5 заменены новыми версиями, просим обратить внимание на новый файл «Annex 4 and 5 to ITB 109-2018\_eng\_ver 2». Требуемое количество товаров по лоту № 13 является следующим:

| #                                                                | INN        | Pharmaceutical Presentation     | Dosage | Unit of measurement | QTY     |
|------------------------------------------------------------------|------------|---------------------------------|--------|---------------------|---------|
| Procurement of medicines for patients with arterial hypertension |            |                                 |        |                     |         |
| 13                                                               | Sildenafil | tablets for oral administration | 20 mg  | tablet              | 141 400 |